
FATETS MED FLERA
SAMFÄLLIGHETSFÖRENING   PROTOKOLL

Fört vid styrelsemöte
på Stocken  2012-08-28

Närvarande:
Ordförande Leif Löfgren
Kassör Toni Jasbetz
Sekreterare Sören Boström
Suppleant & värmegrupp Tom Hellqvist
Suppleant & TV Göran Tångring

1. Rapport angående fibernätet

Inga störningar har rapporterats under sommaren.

Följande åtgärder behöver utföras innan vi kan anse att fibernätet har den kvalité som vi vill att det ska 
ha:

• Ny dragning av fiberrör på husfasaderna på radhusen vid vändplanerna. Det gäller gatorna 
Källmyrs-, Lillmyrs-, Långmyrs- och Ovanmyrsgatan.

• Omsvetsning av skåp 7 mellan Lillmyrsgatan och Långmyrsgatan.

Vi behöver ta in offerter från minst två entreprenörer så att vi får ett pris på vad arbetet kostar. 
Sen får vi ta ett beslut om hur mycket som kan åtgärdas nästa år och vad som ska prioriteras.

2. Rapport från värmegruppen

Arbetet med direktanslutningarna har inletts och fortlöper som planerat.

3. Ekonomi

2:a och sista betalningen av årsavgiften är utdelad och ska vara betald den sista augusti.

Vid Protokollet Ordförande

Sören Boström Leif Löfgren
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